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کتاب »پنداشت تربیت«
شخصیت کودکان در گروه همسالان شکل می گیرد 

گروه فرهنگی- جواد لگزیان: 
در حالی که روانشناســی عامه پسند 
می گویــد که پدر و مادرها می توانند 
بچه ها را شاد و موفق و خوشبخت بار 
بیاورند و یا زندگی آنها را به بدترین 
شکل نابود کنند، جودیت ریچ هریس 
در کتاب پنداشت تربیت معتقد است، 
کودکان بوم های سفیدی نیستند که 
والدیــن بر روی آنها رویاهای خود را 
نقش بزنند و نقش عوامل محیطی و 
بویژه گروه همسالان در شکل گیری 
شخصیت و آینده فرزندان بسیار مهم 

اســت. هریس بر این باور است که والدین باید بچه ها را دوست داشته باشند و 
هــر آنچه می توانند به آن ها بیاموزند اما نمی توان کودکان را کامل و بی نقص 
بار آورد و همیشه باید توجه داشت بچه ها متعلق به والدین نیستند بلکه بچه ها 

متعلق به فردا هستند.
به گفته جودیــت ریچ هریس به جای انداختن تقصیر رفتارهای اشــتباه 
کودکان به گردن پدر و مادر باید به نحوه شکل گیری و تغییر شخصیت کودکان 
در حین تجربه بزرگ شــدن توجه داشت. چرا که ذهن کودک محصول شش 
میلیون سال تاریخ تکاملی است که نشان می دهد دورنمای آینده بچه ها تنها 
به جلب حمایت والدین بستگی ندارد بلکه به سازش با نسل خودشان که باید 

باقی عمر خود را با آنها بگذرانند، متکی است. 
هریس تصریح می کند، کودکان در روند جامعه پذیری نه با بزرگسالانی مانند 
پدر و مادر که با همسالان خود همانندسازی می کنند  و در حقیقت شخصیت 
و فرهنگ رفتاری کودکان در گروه همســالان کودکی و نوجوانی آنها شــکل 

می گیرد. 
هریس یادآور می شــود که فرهنگ فرزندان مهاجران شــبیه همســالان 
آنهاســت، نه والدینشان و فرزندان والدین ناشنوا می توانند بدون هیچ مشکلی 
صحبت کنند پس کودکان می توانند در محیطی متفاوت شــخصیتی متفاوت 
بســازند، درست مانند سیندرلا بیرون کلبه غمگین؛ چرا که سیندرلا آموخته 
بــود جارو و لباس های مندرس را در کلبه رهــا کند و در بیرون کلبه رفتاری 
کاملا متفاوت داشته باشد.  در نهایت هریس بر این نکته تاکید دارد که والدین 
می توانند با انتخاب دوستان فرزندانشــان و با تعیین مسئولانه محل زندگی، 

مدرسه و فضای بازی بچه ها مسیر بهتری برای فرزند خود تعیین کنند.
گفتنی اســت جودیت ریچ هریس )زاده 10 فوریه 1938 - درگذشته 29 
دسامبر 2018( پژوهشگر و روانشناس آمریکایی  با انتشار کتاب پنداشت تربیت 
بحث های زیادی را در بین روانشناسان موافق و مخالف افکار خود برانگیخت.  

استیون پینکر، روانشناس و نویسنده در یک مصاحبه تلفنی به نیویورک تایمز 
گفت: هریس بسیار باهوش بود. برتری او این بود که می توانست جنبه های فنی 
ژنتیک رفتاری را درک کند و در عین حال روان شــناس و ناظری بسیار دقیق 

برای مطالعه رفتار انسان بود.
کتاب »پنداشــت تربیت، چرا بچه ها اینگونه کــه می بینیم، بار می آیند؟« 
نوشته جودیت ریچ هریس با ترجمه ناهید رضازاده را انتشارات جهاد دانشگاهی 

مشهد در ۴۶2 صفحه منتشر کرده است.

»تونل« در اولین حضور جهانی خود 
به ایتالیا رفت

به  فیلــم کوتــاه »تونــل« 
نویسندگی و کارگردانی کیارش 
حقگو در اولیــن حضور جهانی 
خود به جشنواره بین المللی تور 

ایتالیا راه پیدا کرد
فیلم  به گزارش هنرآنلاین،   
کوتــاه »تونل« به نویســندگی 
کیــارش حقگو  کارگردانــی  و 
در اولیــن حضــور جهانی خود 
مســابقه سیزدهمین  بخش  به 
تور  المللــی  بیــن  جشــنواره 
 TOUR FILM« ایتالیــا 
 2 کــه   »FESTIVAL

تــا ۶ اکتبر در ســیویتا وکیا رم برگزار خواهد شــد، راه پیدا کرد. به همین 
مناســبت نیز این فیلم از اولین پوســتر بین المللی خــود نیز رونمایی کرد. 
اشــکان هورسان، شیوا طاهری، مسعود ترابی، شــادی احدی فر، ویدا آرایی، 
فریبرز حقگو، امیر تیموری، ســاناز اقتصاد راد، پرهام امینی، بهراد محمدی، 
شایان احدی فر، مرضیه میر احمدی، بهراد محمدی، سارا سیبی، آرمین فتح 
الهی، حسین جاهد، علی سوری، دانیال یعقوبی، امیر حسین رضایی و بازیگر 

خردسال: آرمان تکمیلی در این اثر به ایفای نقش می پردازند.
»تونل«اولین تجربه کیارش حقگو در مقام کارگردانی فیلم است؛ او پیش 
از این ســابقه کارگردانی چند اثر نمایشــی و بازیگری در آثار متعدد سینما، 

تئاتر و تلویزیون را در کارنامه خود دارد.

»تایتانیک« ایرانی 
برنده ۳ جایزه در ایتالیا شد

فیلم کوتاه »تایتانیک نســخه مناســب برای خانواده های ایرانی« در سه 
جشنواره سینمایی در ایتالیا جوایزی کسب کرد.

به گزارش ایســنا، فیلم کوتاه »تایتانیک نسخه مناسب برای خانواده های 
ایرانی« ســاخته فرنوش صمدی برنده سه جایزه بین المللی از ایتالیا شد. این 
فیلم »جایزه 3000 یورویی پســت پروداکشــن فیلم« از شانزدهمین دوره 
جشنواره سیســیل امبینت، ایتالیا، جایزه بهترین فیلمنامه از ششمین دوره 
جشــنواره ورتیگو، ایتالیا و جایزه هیئت داوران از پنجمین دوره جشــنواره 

آندراس، ایتالیا را دریافت کرد.
در این فیلم کوتاه صدف عســگری، حامد ادوای، محمد حیدری، امیررضا 
رنجبران، ملیکا پازوکی، مجتبی بتوندی، محمد اثنا و با حضور بهناز جعفری 
ایفای نقش کرده اند. امیررضا پاشــا، فابریس پریل کلیاش و فرنوش صمدی 

  تهیه کنندگان این فیلم کوتاه هستند. 
 مدیر فیلمبرداری: ســروش حضرتی، تدوین: میثم مولایی ، صداگذاری: 
امیرحســین قاسمی، آهنگساز : نوید فشــامی، طراح صحنه: فائزه محمدی، 
گریم: ســاچلین مهدی لو، طراح لباس: مروارید کاشــیان، صدابردار: اشکان 
طلوعیــان، اصلاح رنگ: فرهاد قدســی، جلــوه های بصــری: بیتا اخلاقی، 
گرافیســت: مریم پروا، دســتیاران کارگردان: ملیکا پازوکی، علیرضا  عباسی، 
برنامه ریز: درســا شیرازی، تولید: سروش شــاهپوری، امیر شریعت، عکس: 

فرانک پاکزا

پیشنهاد

فیلم کوتاه

»۷۳۰ کیلومتر« به تئاتر شهر رسید
نمایش »۷30 کیلومتر« با کارگردانی مشترک سیاوش 
 طاهری و اشــکان  آبگون از جمعه ۵ مــرداد برای اجرا به 

کارگاه نمایش تئاتر شهر می آید.
به گزارش برنا؛ نمایش »۷30 کیلومتر« به نویسندگی 
اشــکان  آبگون و کارگردانی مشترک ســیاوش  طاهری و 
اشکان  آبگون و تهیه کنندگی فرانک اسدی از فردا )جمعه 
پنجم مرداد 1۴03( ساعت 19 در کارگاه نمایش تئاتر شهر 

روی صحنه می رود.
شقایق  سرسختی، مژده  عباســی، نیما  تبریزی، احمد 
 افشــاری و اشــکان  آبگون در این اثر نمایشی ایفای نقش 
می کنند. در خلاصه این نمایش آمده است: »شده تا حالا 
بدون اینکه بخوای یه جایی باشــی که به تو خیلی مربوط 

نیست؟ خوب این نمایش رو ببینی میشه.«
طراح صحنــه: حمیدرضا  منجر، طــراح لباس: هدیه 
 شکوهی، آهنگســاز: حمید کریمی، طراح پوستر: خوارزم 
مدرس، دســتیار کارگردان: لیلی تیمــوری، پویا فراهانی، 
آرنوشــا بهزاد، گروه صحنه و لباس: یگانه حســینی، یلدا 
هریوندی، مائده رضوانی، آتنا موسوی، مهدیه رنجی، غزل 
شــکوهی، مریم محرمی، عکاس: شــقایق بهادری، ترلان 
سرسختی، پیام نیکخواه، تیزر و موشن: مصطفی فراهانی 
و روابط عمومی: علی  کیهانی دیگر عوامل این اثر نمایشی 
هستند. علاقه مندان به تماشای این اثر نمایشی می توانند از 

طریق سایت گیشه تئاتر و تیوال بلیت تهیه کنند.

نمایش »سراب«، به روی صحنه می رود
نمایــش آیینی مذهبــی »ســراب«، بــه کارگردانی و 
تهیه کنندگی ســید محمد جواد طاهری، از یک شــنبه ۷ 

مرداد در تالار وحدت به نمایش در می آید.
به گزارش ایلنا، چند روزمانده به اجرای نمایش سراب، 
از پوســتر این نمایش آیینی رونمایی شد.  این نمایش به 
قلم سیدحسین فدایی حسین است که در خلاصه داستان 
آن آمده است: »نه آن که مشک می بخشد راستگوست؛ نه 

آن که شمشیر می دهد….« 
در ســراب، مرجان آقا نوری، مجید امیری، محمدرضا 
حیدری، کرامت رودساز، کوروش زارعی، سیروس کهوری 
نژاد، میثم موســویان، داریوش نصیــری و رحیم نوروزی 
نقش آفریینــی می کننــد.  این نمایش از ۷ تــا 2۷ مرداد 
ساعت 20 به صورت رایگان، در تالار وحدت به روی صحنه 
مــی رود که جدیدترین اثر مرکز هنرهای نمایشــی حوزه 
هنری اســت که با زبان قصه به موضوع پیشنهاد امان نامه 

شمر به حضرت عباس )ع( می پردازد. 
دیگر عوامل سراب عبارتند از: طراح نور: رضا خضرایی، 
طراح لباس: مژگان عیوضی، طراح صحنه: سید محمد جواد 
طاهری، تکنسین دکور: حسین طاهر بخش، طراح گریم: 

بهمن صنیعی، طراح پوستر: حامد کاظمی.

علی روئین تن رئیس هیات انتخاب و 
داوران جشنواره فیلم های ورزشی شد

علی روئین تن نویسنده، کارگردان و تهیه کننده سینما 
به عنوان عضو شورای سیاستگذاری و رئیس هیات انتخاب 
و داوران چهاردهمیــن جشــنواره بیــن المللی فیلم های 

ورزشی ایران منصوب شد.
بــه گزارش ایلنا به نقل از روابط عمومی جشــنواره، با 
حکم سیدمجتبی علوی دبیر و عبدالحمید احمدی رئیس 
شــورای سیاستگذاری سیزدهمین جشــنواره بین المللی 
فیلم های ورزشی ایران، علی روئین تن نویسنده، کارگردان 
و تهیه کننده سینما به عنوان رئیس هیات انتخاب و داوران 
جشنواره منصوب شد. وی همچنین با حکم مناف هاشمی، 
دبیــر کل کمیته ملــی المپیک به عنوان عضو شــورای 

سیاستگذاری دوره چهاردهم جشنواره منصوب شد.
چهاردهمین دوره جشــنواره فیلم های ورزشی ایران به 
عنوان نماینده انحصاری فدراسیون جهانی فیلم و تلویزیون 
ورزشی )Ficts( با حمایت کمیته ملی المپیک و همراهی 
وزارت ورزش و جوانان، کمیته ملی پارالمپیک، شهرداری 
تهران، ســازمان صداوسیما و سازمان ســینمایی وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی مهرماه امسال برگزار خواهد شد.

سینما فرهنگ برای میزبانی 
جشنواره فجر آماده می شود

مدیرعامــل بنیــاد ســینمایی فارابــی در بازدیــد از 
زیرســاخت های فنی و زیربنایی ســینما فرهنگ تهران، 
به مدیر این ســینما ماموریت داد تا اقدامات لازم را برای 
بهینه سازی ســالن ها و میزبانی شایسته در جشنواره فجر 

۴3 فراهم کند.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی بنیاد سینمایی فارابی، 
ســینما فرهنگ از سرمایه های زیرساختی بنیاد سینمایی 
فارابی است که از سال 1393 از این بنیاد جدا شده بود اما 
با پیگیری و برنامه ریزی جدید، پس از 10 سال مدیریت و 

نظارت آن به بنیاد فارابی بازگشت.
مجید زین العابدین مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی در 
بازدید از زیرســاخت های فنی و زیربنایی سینما فرهنگ 
تهران، به فرزاد هوشیار پارسیان مدیر این سینما ماموریت 
داد تا اقدامات لازم را برای بهینه ســازی سالن ها و میزبانی 

شایسته در جشنواره فجر ۴3 فراهم کند.
زین العابدین با اشــاره به نقش مهم و اثرگذار مجموعه 
خاطره انگیز سینما فرهنگ در ایام برگزاری جشنواره فیلم 
فجر در سال های نه چندان دور، ضرورت بهینه سازی سینما 
تا زمان آغاز چهل و سومین جشنوراه بین المللی فیلم فجر 
را یادآور شــد و از مدیر و کارکنان این مجموعه سینمایی 
درخواســت کرد همه تلاش خود را برای رســیدن به این 

هدف به کار گیرند.
ســینما فرهنگ تهران با سه سالن مجزا، ۶00 صندلی 
ظرفیت دارد و از اردیبهشــت ماه امسال فعالیت های این 
مجموعه ســینمایی مجددا زیر نظر بنیاد سینمایی فارابی 

انجام می شود.

نمایش

خبر

بی توجهی  از  طهماســب  ایــرج 
تلویزیــون به برندهای نوســتالژیک 
و تفــاوت فکری مدیــران با بچه های 
نســل جدید صحبت به میان آورده و 
از مشکلاتی گفته که دهه هفتاد برای 
تولید کلاه قرمزی داشته است. او از قطع 
همکاری تلویزیون بــا برندهایی مثل 
و  کرده  تاسف  ابراز  فردوسی پور  عادل 
گفته امیدوار است اوضاع به زودی تغییر 
کند. اوهمچنین ابراز امیدواری کرده که 
کلاه قرمزی به جمع عروسک هایش در 

فصل جدید »مهمانی« برگردد.
 ایرج طهماسب در مصاحبه ای به نکاتی 
درباره همکاری با تلویزیون و پلتفرم ها اشاره 

کرده است.
طهماســب گفته علت علی مشــکلات 
تلویزیون به جز مسئله مالی، تفاوت دیدگاه 
مدیران با نسل جدید است. او توضیح داده: 
»باید این را بپذیریم که ما با نسل کودکان 
جدید در عقیده، احساس و همه چیز فاصله 
داریم. بایــد خودمان را بــه روز کنیم. الان 
هرکــس می خواهد برای نســل جدید کار 
کند به بن بســت می رســد. کلا این پکیج 
نســل جدید غیرقابل پخش است مگر اینکه 
مسئولین یا مدیران یک مقدار کوتاه بیایند و 

اجازه دهند راه های جدید باز شود.«

او توضیح داده که حتی در دهه شــصت 
هم برای خلق شــخصیتی مثل کلاه قرمزی 
مشکل داشته اند: »در همان دهه شصت هم 
ما برای ایجاد تغییر بسیار جنگیده ایم. زمانی 
که می خواســتیم کلاه قرمزی را بیاوریم به 
خاطر رفتار متفاوتی که داشت؛ بد دهان بود 
و مدام آب دهانش می ریخت بیرون، شــک 

داشتیم اجازه دهند.
 به مدیر گــروه گفتیم گفت اصلا و ابدا. 
کلاه قرمزی تابوشــکنی عظیمی بود در آن 
زمــان. چون بچه های آن موقــع باید خیلی 

باادب می بودند. 
بارهــا رفتم و آمــدم و گفتم بیایید یک 
کــم فکر کنیم. خیلی زحمت کشــیدیم تا 
برای  بالاخــره مجوز گرفــت.  کلاه قرمزی 
اولین بار مــا یک بچه  بی تربیت آوردیم توی 
اســتودیو با یک قلب خیلــی پاک که اصلا 
در تلویزیون ســابقه نداشت. برای همین از 
آمــوزش و پرورش بارها به آن حمله شــد. 
نمی دانید چقدر نامه هایی می نوشتند درباره 
اینکه تلویزیون باید پخش این برنامه را قطع 
کند. کار سختی است برای اینکه بتوانیم هر 

چیزی را جا بیندازیم. 
باید تحمل داشته باشیم سختی بکشیم 
حرف های بد بشنویم اما اگر از ته دل بدانیم 
نیتش خیر است می ارزد آدم پایش بایستد 

تا به ثمر بنشیند.« درباره تفاوت همکاری با 
تلویزیون و شــبکه خانگی هم توضیح داده: 
»فــرق چندانی ندارد چه بســا در تلویزیون 
آزادی عمل بیشــتری داری. چــون درباره 
بعضی چیزها خیالشــان راحت تر است. در 
پلتفرم ها ممیز یک مقدار بیشتر می ترسد. ما 
می گفتیم بابا تلویزیون با این مسائل مشکلی 
نداشــته شــما چرا داری؟ اما با تردید کار 
می کردند. تلویزیون الان بهتر شده. نمی دانم 
چرا خوب شــده اند؟ بجز مــوارد مالی بقیه 
چیزها خیلی خوب شــده. فقط کافی است 
شــما ذوق و سلیقه داشــته باشی، آنها هم 

خوششان می آید.«
درباره مواجهه با مدیران گفته: »این هنر 
ماست که بلد باشــیم یک مسئله را به چه 
شکلی در تلویزیون نشان دهیم و راهی پیدا 
کنیم که مدیران متوجه نشــوند. باید برای 
ارائه هر مســئله راهــش را پیدا کنیم. مثل 
کسی که بلد اســت خبر مرگ را طوری به 

دیگران بدهد که غش نکنند. 
خیلی وقت ها مشکل ماییم که انقدر رو و 
مستقیم حرف می زنیم که آنها می فهمند.« 
طهماســب تاکید کرده که بــا مدیران به 
مشکل برخورده است: »من هیچ وقت با هیچ 
مدیری مشکل نداشتم. مدیرها با من مشکل 
داشتند. غیر از مسئله مالی که همیشه بوده 

و هنوز هم هســت، مشکل دیگری نداشتم 
چون چیزهای بــدی نمی گفتم. حرف های 
انســانی می زدم کــه همه باهــاش درگیر 
هستند. فقط یکبار در همان دهه های قبل 
ســراغ یک مدیر سینیمایی رفتم گفتم من 
می خواهم یک فیلم فیلم این شکلی بسازم 
که بچه ها بیایند توی ســینما دست بزنند 
و شــاد شــوند. بهم گفت مــا نمی خواهیم 
چیزهایی ساخته شود که بچه ها دست بزنند 
و شاد باشند. بلند شدم آمدم بیرون. اما اینها 

گذراست.«
طهماســب درباره بازگشت کلاه قرمزی 
هم گفته: »رویای ما و مردم این اســت که 
کلاه قرمزی برگــردد. امیــدوارم این اتفاق 
بیفتد. من تمام تلاشــم را می کنم. به طور 
کلی ما باید از منابعی که ساخته ایم استفاده 
کنیم. تلویزیون یک ســری منابع تصویری 
صوتی دارد که سرمایه هایش هستند. مثل 
عادل فردوسی پور که متاسفانه در تلویزیون 
از دستش دادیم. واقعا حیف است. تلویزیون 
می توانســت با یک مقدار سعه صدر مسئله 
را حل کند. متاســفانه امــا گفتمان صورت 

نگرفت و تمام شد رفت.«
به گزارش فیلم نیوز، ایرج طهماسب ابراز 
امیــدواری کرده که کلاه قرمــزی به جمع 

عروسک هایش برگردد.
او درباره قهر با تلویزیون هم توضیح داده: 
»تلویزیون باید منابع و ســرمایه اش را نگه 
دارد. تلویزیون گوشه ای از خانواده ماست که 
باهاش قهر کردیم. چرا باید به جایی برسیم 
که همه بگویند چرا داری می روی تلویزیون؟ 
این تلویزیون مال همه است شاید یک دوره 
در دست یک عده خاص بیفتد، اما درنهایت 
مال ماست. نوستالژی ماست. چطور می شود 
آن را بیندازیم دور مگر پاک کردنی است؟«

طهماسب نهایتا ابراز امیدواری کرده که 
مدیران با نســل جدید بهتــر کنار بیایند و 
گفته:» مدیران فرهنگی باید آپدیت و به روز 
باشند و به نســل جدید اعتماد کنند. به ما 
نه؛ به نسل جدید. چباید اجازه بدهند این ها 
بیایند جلو و خطا داشــته باشند. به محض 
اینکه یک اشتباه می بینند نباید بزنند. چون 
دارند یاد می گیرند. مگر ما از اول بلد بودیم؟ 
چقدر خطا داشــتیم. بایــد راه را باز کنیم 

فکرهای جدید وارد شود.«

پیکر سعید راد صبح دیروز با حضور 
خیل هنرمندان و مردم در خانه سینما، 
به سمت قطعه هنرمندان بهشت زهرا 

تشییع شد.
مراســم تشییع پیکر ســعید راد؛ بازیگر 
پیشکسوت سینما و تلویزیون کشورمان، از 
ساعت 9:30 دقیقه صبح دیروز در ساختمان 

شماره 2 خانه سینما برگزار شد.
طبق مشاهدات میدانی خبرنگار ایرنا، از 
حوالی ساعت 8 صبح، همهمه مشتاقان این 
بازیگر، در اطراف خانه سینما محسوس بود 
و هر چه به ساعت رســمی تشییع نزدیک 
شدیم، بر میزان جمعیت افزوده شد. مطابق 
معمول خاکســپاری هنرمندان، تصاویری از 

سعید راد در دستان مردم بود.
تا آغاز رســمی مراسم تشییع، چند ترانه 
پخش شــد که بارها برای مراســم وداع با 
عزیزان از دست رفته شــنیده ایم؛ »مرو ای 
دوست« محمد اصفهانی، »حالا که میروی« 
محمد معتمدی، »ابر می بارد«، »ای بارون« 

و »چرا رفتی« همایون شجریان.
اگرچه قرار بود مراســم در ساعت 9:30 
دقیقــه برگزار شــود اما به دلیــل ازدحام 
جمعیت، ورود عکاسان خبری، روزنامه نگاران 
و مهمانان با مشــکلاتی همراه شــد و این 

مراسم با تاخیری نیم ساعته آغاز شد.
کامران ملکی، ســخنران اصلی مراســم 
تشــییع پیکر این هنرمند پیشکسوت بود. 
ملکی پس از ادای احترام به ســاحت سعید 
راد، از علــی دهکــردی؛ مدیرعامــل خانه 
سینما درخواست کرد تا به عنوان نخستین 

سخنران، پشت تریبون قرار بگیرد.
دهکــردی مدیرعامل خانه ســینما، در 
ســخنان کوتاهی عنوان کرد که ســینمای 

ایــران یکی از ســتاره های تابناک خود را از 
دســت داد. ســتاره خاموش شدنی نیست؛ 
ستاره همیشــه وجود دارد و ما اگر بپذیریم 
که بازیگری یک جور عشق است می فهمیم 
عشق هرگز تمام نمی شود. هرگز نمیرد آن که 
دلش زنده شد به عشق. سعید راد تا همیشه 
زینت بخــش تاریخ ســینمای ایــران باقی 
می ماند. پس از این ســخنان، محمدمهدی 
عســگرپور به عنوان دومین سخنران پشت 
تریبون قرار گرفت. عســگرپور عنوان کرد: 
امروز با هنرمندی وداع می کنیم که همه ما 

با سختی هایی که کشیده، آگاه هستیم.
پژمان بازغــی به عنوان رئیــس انجمن 
بازیگران ســینمای ایران به عنوان ســومین 

سخنران، پشت تریبون قرار گرفت.
بازغی عنوان کــرد: خیلی فکر کردم که 

امروز چه چیزهایی بگویم. به خانواده ایشان 
تسلیت می گویم. اولین فیلمی که آقای راد 
پس از 18 ســال بازی کردنــد، فیلمی بود 
که بنده با ایشــان همکاری کردم و افتخار 
همکاری داشتم. ســتارگان سینمای ایران 

روشنگر راه جوانان در سینما هستند.
ســام راد به عنوان چهارمین ســخنران، 
گفت: قلب پدر من الان خوشحال است که 
شــما را می بیند. ایران و سینمای ایران یک 
بازیگــر محبوب و یک عقــاب حرفه ای را از 
دست داد و ما هم پدرمان را از دست دادیم. 
در همه نوشــته ها، تاریخ تولد و فوت  نوشته 
می شود و وسط آن یک خط تیره است؛ پدر 

من آن خط تیره را برای شما زندگی کرد.
پس از این نگاه راد دختر مرحوم ســعید 
راد نیز عنوان کرد: ما فرزندان ستاره سینما 

ســعید راد هســتیم و از طــرف خودمان و 
خانواده و فرزندانمان از حضور شما و دعای 

خیر شما سپاسگزاریم.
وی ادامه داد: سعید راد هنرمندی بود که 
سال ها بر پرده درخشــید، عشق او دوربین 
بود و زندگی اش سینما، نفسش پرسپولیس 
و قلبش برای مــا و نوه ها می تپید. همه از 
ناخوش شــدن پدر متعجب شدند و سوال 
پیش آمد که چطور ســعید راد ورزشکار به 
واسطه زمین خوردن زمین گیر شد؛ 10 ماه 
تمام من و خانواده با تمام قدرت و عشق به 
پدر خدمت کردیم تا جایی که به تشخیص 
دکتر نگهداری از او از توان ما خارج شد و پدر 
را به کلینیک تخصصی و خصوصی سالمندان 
فرســتادیم. وی ضمن گلایه از قضاوت ها، 
مطرح کرد: متاسفانه قضاوت کردن برای آدم 
های بی فکر و کوتــه فکر مثل آب خوردن 
شــده است. پدرم همیشه از این عادت غلط 
رنج می  برد و خط قرمز او بود. افســوس که 
»صادق کرده« ســرزمین مــادری را که با 
ســکوت بزرگ آسمانی شد رها نکردند. این 
روزگاری که هر روز برای »علی خوشدست« 
مثل مردن بود. چشم انتظار بازگشت بود تا 
دوباره آن سعید راد پر قدرت شود و هر روز 
می پرسید نگاه من خوب می شوم؟ حیف که 

این انتظار بی حاصل بود.
به گزارش سینماپرس، در پایان با خواندن 
نماز بر پیکر زنده یاد سعید راد او را به سمت 
قطعه هنرمندان بهشــت زهــرا )س( بدرقه 

کردند.
گفتنی است سعید راد ساعت 9:30 دقیقه 
صبح دوشنبه، اول مردادماه، درحالی که تنها 
3 ماه تا فوت کردن شــمع 80 ســالگی اش 

مانده بود، درگذشت.

گلایه ایرج طهماسب از بی توجهی تلویزیون به برندهای نوستالژیک:

 تمام تلاشم را می کنم تا کلاه قرمزی برگردد

با حضور جمع کثیری از هنرمندان و علاقه مندان

»سعید راد« به خانه ابدی بدرقه شد

حمایت صندوق جشنواره برلین از پروژه بنی اعتماد سلین دیون خواننده مراسم افتتاحیه المپیک ۲۰۲۴
سینمای  جهانی  صندوق 
برلیناله از پروژه ســینمایی 
جدید رخشــان بنی اعتماد 
یورویی  هــزار   ۴۰ کمک  با 

حمایت می کند.
بــه گزارش ایســنا، صندوق 
برلینالــه  ســینمای  جهانــی 
)WCF( در چهلمین جلســه 
خود از 10 پــروژه بلند حمایت 

کرد که شامل هشت کمک هزینه تولید و دو کمک هزینه توزیع از کشورهای از الجزایر، 
آرژانتین، برزیل، کامرون، مصر، ایران، لسوتو، نپال و سودان است.

پروژه سینمایی »Red Mist Descending« )فرود مِه سرخ( از رخشان بنی اعتماد 
نیز یکی از پروژه هایی است که کمک ۴0 هزار یورویی برای تولید دریافت می کند و فیلم 
»منطقــه بحرانی« از علی احمدزاده نیــز 8 هزار یورو برای کمک به توزیع فیلم در آلمان 

دریافت می کند.
پروژه رخشــان بنــی اعتماد  بیش از این نیــز برگزیده صندوق فیلــم آکادمی فیلم 

آسیاپاسیفیک شده بود.
رخشان بنی اعتماد کارگردان، فیلم نامه نویس، تهیه کننده و مستندساز ایرانی و از اعضای 
آکادمی اســکار است وی در هفتاد و یکمین جشــنواره فیلم ونیز در سال 201۴، جایزه 

بهترین فیلمنامه را برای فیلم »قصه ها« به دست آورد.
خارج از محدوده، زرد قناری، پول خارجی، نرگس، روســری آب، بانوی اردیبهشت، زیر 

پوست شهر، گیلانه و خون بازی از جمله آثار رخشان بنی اعتماد هستند.

خواننده  دیون؛  ســلین 
کانادایــی، قصد دارد پس از 
مدت هــا دوری از صحنه به 
دلیل مبــارزه با بیماری نادر 
در  سفت،  شــخص  سندرم 
مراســم افتتاحیه بازی های 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس اجرای 

زنده داشته باشد.
به گزارش برنا؛ به نظر می رسد 

ســلین دیون در بازی های المپیک به صحنه بازگردد و شــایعه شده است که در مراسم 
افتتاحیه روز جمعه حضور خواهد داشــت. این اولین اجرای اســطوره پاپ از زمان توقف 
برنامه تورهایش و دور شدن از کانون توجه پس از تشخیص سندرم فرد سفت در دسامبر 
2022 است. براساس گزارش ورایتی، دیون روز دوشنبه وارد پاریس شده و در هتل »رویال 
مونسو« در نزدیکی شانزه لیزه، جایی که لیدی گاگا )یکی دیگر از حاضران مراسم افتتاحیه 
المیپک نیز در آن اقامت دارد(، ساکن شد. این خواننده کانادایی در مصاحبه ای که در ماه 
اپریل با مجله فرانســه داشت، گفت: »من انتخاب کرده ام که با تمام بدن و روحم )از سر 
تا پا( تحت درمان یک تیم پزشــکی باشم. من می خواهم بهترین باشم و هدفم این است 
که دوباره برج ایفل را ببینم!« وی با اشــاره به اینکه هر روز تلاش می کند تا قوی تر شود، 
بیان کرد: »چهار ســال است که با خودم می گویم که برنمی گردم، آماده ام، آماده نیستم... 
نمی دانم... بدنم با من چه خواهد کرد!« دیون با المپیک غریبه نیست. او بازی های المپیک 
آتلانتا را در ســال 199۶ با آواز »قدرت رویا« آغاز کرد. 3.۵ میلیارد نفر این مراســم را در 

سراسر جهان تماشا کردند.


